
   

      Protokoł Nr  II/2014 

z sesji Rady Gminy Osielsko 

z dnia  27 stycznia  2014 roku 

w sali Urzędu Stanu Cywilnego 

w Osielsku  

Sesji przewodniczył Przewodniczący Rady Gminy p. Benedykt Leszczyński. 

Protokolant: Wiesława Klimek. 

Sesja trwała od godz. 15
00

 do 17
15

. 

Na 15 radnych obecnych było 12 radnych. Lista obecności stanowi załącznik Nr 1 do 

protokołu.  

Radni nieobecni usprawiedliwieni: L. Balbuza-Walkowska,   M. Juszczak i A. Słysz.   

Obecni na sesji byli również: Sekretarz Gminy   Skarbnik Gminy i radca prawny. 

Sołtysi:  Czesław Betyna,  Justyna Magiera, Danuta Szatkowska-Rzepka. 

Radni powiatowi: A. Witowska-Araszkiewicz, L. Kuziak.  

Przewodniczący obrad stwierdził quorum i przedstawił porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Złożenie ślubowania przez nowo wybranego radnego. 

5. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

6. Sprawozdanie z pracy Wójta Gminy w okresie między sesjami, w tym z wykonania  

uchwał. 

7. Składanie interpelacji. 

8. Zapytania do radnych powiatowych. 

9. Podjęcie uchwał:    

1) w sprawie zmiany w składzie osobowym komisji, 

2)  w sprawie zmiany uchwały w sprawie  ustalenia stawek dotacji przedmiotowych 

dla GZK w Żołędowie na 2014 rok, 

3)    w sprawie wieloletniego programu gospodarowaniem mieszkaniowym zasobem  

Gminy Osielsko na lata  2014-2018,  

4)  w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę nieruchomości położonych w 

Osielsko na okres 10 lat, 

5)  w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego  do przyznawania pomocy na 

zakup posiłków lub żywności, 

 6) w sprawie  ustanowienia wieloletniego programu osłonowego w zakresie dożywiania  

na lata 2014-2010, 

 7) w sprawie ustalenia warunków odpłatności za pomoc w formie posiłku udzielonego w 

ramach wieloletniego programu  wspierania dożywiania, 

 8) w  sprawie wykupu gruntu stanowiącego drogę, położonego w Maksymilianowie, 

9) w  sprawie przyjęcia na rzecz gminy darowizny – gruntów stanowiących drogę, 

położonych w Żołędowie, 

10) w  sprawie przyjęcia na rzecz gminy darowizny – gruntu stanowiącego drogę 

wewnętrzną,  położonego w Żołędowie, 

11) w sprawie upoważnienia Kier. GOPS do załatwiania indywidualnych spraw 

z zakresu administracji publicznej,  

12) w sprawie  udzielenia   dotacji w 2014 roku na prace konserwatorskie, 

restauratorskie  i roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków. 

 10. Udzielenie odpowiedzi na złożone interpelacje. 

11. Wolne wnioski i zapytania. 
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Przewodniczący obrad poinformował, że na wniosek Wójta zostaje zdjęty projekt uchwały  w 

sprawie wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę nieruchomości położonej w Osielsku, a w 

zamian w chodzi projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na rok bieżący. 

Porządek obrad w drodze głosowania został przyjęty jednogłośnie – za (11 radnych brało 

udział w głosowaniu).  

Złożenie ślubowania przez nowo wybranego radnego: 

Głos zabrała V. Dąbrowska, która poinformowała o wynikach   wyborów uzupełniających do 

Rady Gminy Osielsko które odbyły się w dniu  19 stycznia 2014 r. Wybierano jednego  

radnego  spośród 2 kandydatów zgłoszonych na 2 listach, przez 2 komitety wyborcze. Liczba 

osób uprawnionych do głosowania wyniosła 2172.  Udział w głosowaniu wzięło 200 osób. 

Frekwencja wyborcza wyniosła 9,21%. Na kandydatów   oddano następującą liczbę głosów: 

1) lista nr 1 KWW „NASZ NIEMCZ”  pani  Polasik Beata 81. 

2) lista nr 2 KWW NIEMCZ 2014 pan  RóżańskiI Andrzej 118. 

Radnym został wybrany:  Różański Andrzej, któremu zostało wręczone zaświadczenie o 

wyborze. 

Przed przystąpieniem do wykonywania mandatu radny złożył ślubowanie. Po odczytaniu roty 

przez Przewodniczącego obrad, radny powstał  wypowiadając  słowo "ślubuję”. Tak mi 

dopomóż  Bóg"(zgodnie z art. 23a ust.2 ustawy  o samorządzie gminnym). 

Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji: 

Protokoł w drodze głosowania został przyjęty następującą ilością głosów: 

za – 11 

przeciw- 0 

wstrzymał się – 1. 

Sprawozdanie z pracy Wójta Gminy w okresie między sesjami, w tym z wykonania uchwał 

– stanowi załącznik do protokołu. Sprawozdanie po wyjaśnieniach przez Wójta  Rada przyjęła 

przez aklamację. 

Minutą ciszy uczczono pamięć, zmarłego Michała Joachimowskiego, lekkoatlety - 

trójskoczka, olimpijczyka, prawnika, polityka. Ostatnio był prezesem Pomorsko-Kujawskiej 

Izby Budownictwa w Bydgoszczy.   

A. Różański- odnośnie odpadów. Trwa budowa spalarni, co uważam za zbyteczne i jestem 

temu przeciwny. Zostanie wybudowana w ciągu dwóch lat i po jej oddaniu do użytku zmieni 

diametralnie obraz gospodarki odpadami w naszym regionie 

Dlatego podejmując daleko idące decyzje trzeba brać to pod uwagę i przy spotkaniach  

z prezydentem Bydgoszczy należy temat ten drążyć. 

Wójt- jest problem. Mając te wszystkie wyliczenia, które były robione prze rozpoczęciem 

spalarni wiadomo, że śmieci z Torunia nie będą utylizowane. Przy tej segregacji, która 

obecnie jest i przy dwóch funkcjonujących w naszym rejonie RIPOK, spalarnia nie będzie 

miała pełnego wsadu. Dla nas  będzie to skutkowało wysoką ceną. 

A. Różański- jeżeli linia miejskiego autobusu kończyć się będzie na osiedlu leśnym obawiam 

się, że nie będzie frekwencji.  Może rozważyć wprowadzenia biletów czasowych np. do ronda 

Jagiellonów w przypadku gdy będą pasażerowie  przesiadać się. W takim razie gdy trzeba 

będzie kasować drugi bilet to taniej będzie dojechać do centrum M-busem. 

Wójt – w sprawie kosztów utrzymania linii, przystanków końcowych oraz cen biletów są 

prowadzone uzgodnienia.  Po zakończeniu przedstawię państwu szczegółową poinformuję.  

M. Zielińska – stwierdziła, że gdyby z Osielska była prowadzona komunikacja przez firmę 

FRBus to zadowoliłoby mieszkańców. Autobusy firmy tej są w dobrym stanie, zadbane 

i kursują do ronda Jagiellonów. Natomiast planowana linia miejska kursować będzie  na  

trasie Osielsko Bydgoszcz Osiedle Leśne, a dalej trzeba będzie się przesiadać i kupić nowy  
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bilet. Dla podróżnych będą to wysokie koszty, a kursujący autobus do Osielsk może nie mieć 

pełnego obciążenia.  

L. Wróblewska- jakość przewozów pasażerskich  linią nr 415 ma wiele do życzenia. Gdyby 

poprawiono przewozowy to nie dyskutowalibyśmy o uruchomieniu linii miejskiej do 

Osielska.  

Wójt – w miesiącu czerwcu 2013 roku odbyło się spotkanie z przewoźnikami z terenu naszej 

gminy. Mieli zwróconą uwagę na jakość  taboru przewozowego  i wówczas jeszcze nie 

mówiło się o uruchomieniu linii miejskiego autobusu. Do mnie również docierały informacje 

o złym stanie M-Busów. Dlatego zostały rozpoczęte rozmowy z miastem. Do tej pory 

przewoźnik nie  poprawiła komfortu przejazdu pasażerom. 

L. Kuziak- poddał do rozważenia propozycję, aby przedłużyć linię autobusu miejskiego Nr 68 

i Nr 65 i to by nam bardzo rozwiązało komunikację. 

Składanie interpelacji - nie złożono żadnej interpelacji. 

Zapytania do radnych powiatowych: 

L. Kuziak:  

- przekazałem Staroście wniosek z sołectwa Jarużyn w sprawie budowy chodnika na ul. 

Starowiejskiej, 

- budowa chodnika na ul. Centralnej w Osielsku jest zakończona, 

- lustro ma być wymienione, 

-  na ul. Leszczynowej była  dokonana wizja i ulica będzie wyrównana i uzupełniona 

kamieniem tłuczniem. 

Podjęcie uchwał:    

Przewodniczący obrad przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany w składzie osobowym 

komisji. W związku ze złożoną rezygnacją przez radnego Jerzego Podgórskiego odwołuje się  

ze składu komisji rozwoju gospodarczego, a w zamian  powołuje się   wybranego radnego w 

wyborach uzupełniających radnego Andrzeja Różańskiego. Uchwała w drodze głosowania 

została przyjęta jednogłośnie – za. 

Uchwała Nr I/1/2014 

Stanowi załącznik do protokołu 

wraz z wynikiem głosowania imiennego. 

Przewodniczący obrad przedstawił projekt uchwały  w sprawie zmiany uchwały w sprawie  

ustalenia stawek dotacji przedmiotowych dla GZK w Żołędowie na 2014 rok. 

Uchwała  w drodze głosowania została przyjęta następującą ilością głosów: 

za – 11 

przeciw – 0 

wstrzymał się – 1. 

Uchwała Nr I/2/2013 

Stanowi załącznik do protokołu 

wraz z wynikiem głosowania imiennego. 

Przewodniczący obrad przedstawił projekt uchwały w sprawie wieloletniego programu 

gospodarowaniem mieszkaniowym zasobem  Gminy Osielsko na lata  2014-2018.  

M. Wideł – komisja ds. rodziny szczegółowo analizowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Wypracowane wnioski mają na uwadze ochronę  osób zajmujących lokale  komunalne  o 

niskich dochodach. 

Wnioski: 

1. W§ 9 w tabeli nr 7 wykreślić pkt 6 „Lokal w budynku, w którym przeprowadzono 

termomodernizację ” wraz z odnośnikiem * przez termomodernizację rozumie się 

docieplenie ścian zewnętrznych budynku, 

2.  W ostatnim akapicie uzasadnienia uchwały zmienić z 10% na 5 %. 
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Docieplenie budynku uważamy za standard technologii budowlanej a nie luksus. Standard   

większości budynków socjalnych jest na równi lub przewyższa standard w mieszkaniach 

komunalnych. W poprzedniej uchwale była 10 % podwyżka, a Wójt skorzystał ze swoich 

uprawnień i stosował  5 % podwyżki. Wobec tego wnioskujemy o  5 % podwyżkę czynszów. 

Tworząc budżet zakładaliśmy zwyżki o stopień inflacji natomiast czynsze mają wzrosnąć o   

dużo wyższy procent.  Lokale komunalne adresowane są grupy ludzi o niskich dochodach. W 

związku z tym komisja wnosi o przyjęcie przedstawionych wniosków. 

I.Kraszkiewicz- komisja rozwoju gospodarczego również szczegółowo zajęła się projektem 

uchwały. Omawialiśmy dwukrotnie i nasze działania wychodzą naprzeciw działaniom rządu. 

Ministerstwo Transportu, Budownictwa  przeprowadziło ankietę „Lokale komunalne tylko dla 

biednych”.  W styczniu br. złożono poselski projekt ustawy zmieniającej  ustawę o ochronie 

praw lokatorskich i  zmianę Kodeksu Cywilnego w tym względzie. Projekt obejmuje: 

„- gminy będą miały obowiązek zawierać umowy najmu lokalu maksymalnie na pięć lat, nie 

krócej niż na 1 rok. Potem będą sprawdzane, czy dochody najemców nie wzrosły i czy wciąż 

mają oni uprawnienia do mieszkania. Teraz większość lokali oddawana jest w najem na czas 

nieokreślony. Nikt nie bada statusu majątkowego najemców. W efekcie żyją w nich latami, 

mimo że ich sytuacja materialnie  znacznie się poprawiła.”  W ankiecie brało udział 71 % 

gmin i tylko 6 gminy nie dokłada do mieszkań komunalnych, pozostałe gminy dokładają. 

Nasza gmina dysponuje 63 lokalami, w tym 12 socjalnych, te lokale zasiedlone są od 20-30 

lat, a my musimy ciągle dokupować nowe. Zaproponowaliśmy, aby do poszczególnych lokali 

założyć tzw. subkonta aby mieć realną wiedzę ile dany lokal kosztuje. Wysokość czynszów 

przedstawionych w projekcie uchwały  całkowicie popieramy. Czynsze, które proponuje się 

podnieść będą obowiązywać od 1 grudnia 2014 roku. Wpływy z czynszów w roku bieżącym 

planuje się na kwotę 195.000 zł.  W związku z tym, że planuje się zakup lokali, wydatek w 

tym roku jest ok. 1 mln zł na zasoby lokalowe. Natomiast w przyszłym roku nie będzie 

zakupu lokali, ale nadal będziemy dopłacać ok. 0,5 mln zł. Mamy dbać o najbiedniejszych. 

Kupując te 3 lokale, będą to lokale komunalne, a nie przybywa nam lokali socjalnych. 

Ustawodawca wprowadza nowy termin  „pomieszczenie tymczasowe”. Jest wolny rynek 

mieszkań, każdy może sobie wynająć lokal. Lokatorzy w naszych lokalach korzystają  

z „dotacji” w przypadku gdy koszty utrzymania lokalu są większe od wpływów. To znaczy, 

że lokator żyje na nasz koszt. Pytanie jest tego rodzaju czy ma podstawy czy nie. 

Komisja wnioskuje o utrzymanie projektu uchwały w przedstawionej wersji. 

J. Baumgart – zabrał głos w kontekście wypowiedzi przedmówcy. Gdy zmieni się lokator  

i będzie miał niższe dochody od poprzednika. Jak taka osoba ma się wywiązać z płatności, 

czy będziemy obniżali mu czynsz. Z tabeli Nr 7 wynika, że ubikacja czy łazienka  w obrębie 

mieszkania to luksus i jest 10 % zwyżka. Uważam to za standard, a nie luksus. 

I. Kraszkiewicz – osoby mogą zajmować lokale na podstawie umów cywilno-prawnych. 

Jeżeli dany lokator wykaże, że ma określone dochody to przysługuje mu dodatek 

mieszkaniowy. Ponadto zmusimy go do jakichkolwiek działań np. oszczędności lub innych 

działań – odpracowanie czynszu. W obecnym stanie lokatorzy nie płacą i nic nie możemy 

zrobić, bo umowa zawarta jest na czas nieoznaczony. Jestem za udzielaniem pomocy, ale tym 

osobom, które tego wymagają. 

M. Zielińska -  obecnie mamy związane ręce ponieważ z nakazu sądowego są  eksmisje. 

Gmina musi płacić w przypadku niedostarczenia lokalu mieszkalnego. Ponadto czynsze nie są 

takie niskie. Lokator płaci 5 zł (kwota bazowa) za 1 m
2
 i plus do tego dochodzi 35 %  

dodatkowych doliczeń oraz pozostałe opłaty jak ogrzewanie, energia elektryczna, wywóz 

śmieci. Jako gmina jesteśmy zobowiązania do zapewnienia  lokali mieszkalnych osobom o 

średnich i niskich dochodach. Są osoby-emeryci, którzy nie kwalifikują się do opieki 

społecznej i muszą opłacić czynsz i pozostaje im niejednokrotnie 200-300 zł na utrzymanie. 
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Fakt jest taki, że mieszkania które kupujemy są lokalami drogimi i w jakiś sposób rzutują na 

utrzymanie pozostałych mieszkań. Musielibyśmy zastanowić się nad kupnem mieszkań 

 o niższym standardzie np. z wspólną kuchnią. 

M. Krygiel- czy komisja ds. rodziny wykonała symulację w przypadku obniżenia czynszu. 

M. Wideł – nie. 

A.Różański- przysłuchując się dyskusji stwierdzam, że są dwie strony. Pierwsza społeczna,  

która musimy brać pod uwagę. Druga, że jesteśmy reprezentantami naszych mieszkańców 

 i wydajemy ich pieniądze. Powinniśmy patrzeć w ten sposób, że jest wartość odtworzeniowa 

danej budowli, stan techniczny i finanse z tym związane. Jeżeli ktoś nie zamieszkuje w lokalu 

socjalnym powinien pokrywać  koszty w opłacanych czynszach.  Generalnie musimy patrzeć 

na wydawanie publicznych pieniędzy. 

W związku z wyczerpaniem dyskusji przewodniczący obrad przystąpił do głosowania 

wniosków. 

1. Wniosek:  w § 9 w tabeli nr 7 wykreślić pkt 6 „Lokal w budynku, w którym 

przeprowadzono termomodernizację ” wraz z odnośnikiem * przez termomodernizację 

rozumie się docieplenie ścian zewnętrznych budynku. 

Wynik głosowania była następujący: 

za – 9 

przeciw – 2 

wstrzymał się – 1. 

Wniosek został przyjęty. 

2. Wniosek: w ostatnim akapicie uzasadnienia uchwały zmienić z 10% na 5 %. 

Wynik głosowania była następujący: 

za – 8 

przeciw – 3 

wstrzymał się – 1. 

Wniosek został przyjęty. 

Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wieloletniego 

programu gospodarowaniem mieszkaniowym zasobem  Gminy Osielsko na lata  2014-2018 z 

uwzględnieniem przegłosowanych wniosków.  

Uchwała  w drodze głosowania została przyjęta następującą ilością głosów: 

za – 8 

przeciw – 2 

wstrzymało się – 2. 

Uchwała Nr I/3/2013 

Stanowi załącznik do protokołu 

wraz z wynikiem głosowania imiennego. 

Przewodniczący obrad przedstawił projekt uchwały    w sprawie zmiany budżetu gminy na 

rok bieżący.  

Skarbnik gminy przedstawiła szczegółowo zmiany w uchwale budżetowej, ponieważ projekt 

nie był omawiany na komisjach: 

1) Wojewoda Kujawsko – Pomorski decyzją z dnia 7 stycznia 2014r.                                     

zwiększył plan dotacji na 2014 rok w dziale 852 Pomoc społeczna. 

2) Dyrektor Krajowego Biura Wyborczego w Bydgoszczy decyzją   z dnia 24 stycznia 2014 

r. dokonał podziału dotacji celowej na zadanie zlecone z przeznaczeniem na organizację i 

przeprowadzenie wyborów uzupełniających do Rady Gminy, zarządzonych na dzień 19 

stycznia 2014 r. w części dotyczącej wykonywanych zadań wyborczych związanych z 

biegiem kalendarza wyborczego przypadających na 2014 rok. Dotacja wyniesie 3 601 zł; 
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3) W części opisowej do uchwały budżetowej gminy Osielsko na rok 2014 na str. 56 opis do 

działu 851 Ochrona zdrowia, rozdział 85121 Lecznictwo ambulatoryjne –  otrzymuje 

brzmienie: „Zaplanowano dotację podmiotową dla Gminnej Przychodni w Osielsku w 

kwocie 25 000 zł, w tym: 14 000 zł z przeznaczeniem na remont toalety w 

Maksymilianowie w celu przystosowania do potrzeb niepełnosprawnych, 1 000 zł na 

podnoszenie kwalifikacji zawodowych personelu medycznego i 10 000 zł na zakup 

sprzętu medycznego”. 

4) W zakresie wydatków inwestycyjnych, w ramach zaplanowanych środków dodaje się 

zadania: 

a) Projekt przebudowy kanalizacji deszczowej w Niemczu rejon ul. Smukalskiej, 

dział   Rolnictwo i łowiectwo, 

b) W ramach odwodnienia terenów wzdłuż ulicy Słupskiej w Wilczu -  projekt 

przebudowy rowu melioracyjnego na rurociąg – dział  600 Transport  

i łączność. 

W tym miejscu obrad salę obrad opuściła radna M. Zielińska. Stan radnych 11. 

W związku z brakiem pytań przewodniczący obrad poddał pod głosowanie przedstawiony 

projekt uchwały. Wynik głosowania był   następujący: 

za – 10 

przeciw – 0 

wstrzymał  się – 1. 

Uchwała Nr I/4/2013 

Stanowi załącznik do protokołu 

wraz z wynikiem głosowania imiennego. 

W tym miejscu obrad radna M. Zielińska przybyła na salę obrad. Stan radnych 12. 

Przewodniczący obrad przedstawił projekt uchwały    w sprawie   podwyższenia kryterium 

dochodowego uprawniającego do przyznania nieodpłatnej pomocy w formie świadczenia 

pieniężnego na zakup posiłku lub żywności dla osób objętych wieloletnim programem 

wspierania finansowego gmin w zakresie dożywiania  „Pomoc państwa w zakresie 

dożywiania” na lata 2014 – 2020. 

Uchwała  w drodze głosowania została przyjęta następującą ilością głosów: 

za – 11 

przeciw – 0 

wstrzymał się – 1. 

Uchwała Nr I/5/2013 

Stanowi załącznik do protokołu 

wraz z wynikiem głosowania imiennego. 

Przewodniczący obrad przedstawił projekt uchwały  w sprawie ustanowienia wieloletniego 

programu osłonowego w zakresie dożywiania „Pomoc państwa w zakresie dożywiania” na lata 2014-

2020. Uchwała  w drodze głosowania została przyjęta następującą ilością głosów: 

za – 11 

przeciw – 0 

wstrzymał się – 1. 

Uchwała Nr I/6/2013 

Stanowi załącznik do protokołu 

wraz z wynikiem głosowania imiennego. 

Przewodniczący obrad przedstawił projekt uchwały w sprawie ustalenia warunków 

odpłatności za pomoc w formie posiłku udzielonego w ramach wieloletniego programu 

wspierania finansowego gmin w zakresie dożywiania „Pomoc państwa w zakresie dożywiania   

a lata 2014-2020. Uchwała  w drodze głosowania została przyjęta następującą ilością głosów: 
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za – 11 

przeciw – 0 

wstrzymał się – 1. 

Uchwała Nr I/7/2013 

Stanowi załącznik do protokołu 

wraz z wynikiem głosowania imiennego. 

Przewodniczący obrad przedstawił projekt uchwały  w  sprawie wykupu gruntu stanowiącego 

drogę, położonego w Maksymilianowie. 

Uchwała  w drodze głosowania została przyjęta następującą ilością głosów: 

za – 11 

przeciw – 0 

wstrzymał się – 1. 

Uchwała Nr I/8/2013 

Stanowi załącznik do protokołu 

wraz z wynikiem głosowania imiennego. 

Przewodniczący obrad przedstawił projekt uchwały  w  sprawie przyjęcia na rzecz gminy 

darowizny – gruntów stanowiących drogę, położonych w Żołędowie.   
Uchwała  w drodze głosowania została przyjęta następującą ilością głosów: 

za – 11 

przeciw – 0 

wstrzymał się – 1. 

Uchwała Nr I/9/2013 

Stanowi załącznik do protokołu 

wraz z wynikiem głosowania imiennego. 

Przewodniczący obrad przedstawił projekt uchwały  w  sprawie przyjęcia na rzecz gminy 

darowizny – gruntu stanowiącego drogę wewnętrzną,  położonego w Żołędowie. 

Uchwała  w drodze głosowania została przyjęta następującą ilością głosów: 

za – 6 

przeciw – 3 

wstrzymało się – 3. 

Uchwała Nr I/10/2013 

Stanowi załącznik do protokołu 

wraz z wynikiem głosowania imiennego. 

Przewodniczący obrad przedstawił projekt uchwały w sprawie upoważnienia Kierownika 

Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Osielsku do załatwiania indywidualnych spraw 

z zakresu administracji publicznej. Uchwała  w drodze głosowania została przyjęta 

następującą ilością głosów: 

za – 11 

przeciw – 0 

wstrzymał się – 1. 

Uchwała Nr I/11/2013 

Stanowi załącznik do protokołu 

wraz z wynikiem głosowania imiennego. 

W tym miejscu obrad salę obrad opuścił radny Fr. Ziółkowski. Stan radnych 11. 

Przewodniczący obrad przedstawił projekt uchwały  w sprawie udzielenia dotacji w 2014 

roku na prace konserwatorskie, restauratorskie  i roboty budowlane przy zabytkach 

wpisanych do rejestru zabytków. Uchwała  w drodze głosowania została przyjęta następującą 

ilością głosów: 
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za – 11 

przeciw – 0 

wstrzymał się – 1. 

Uchwała Nr I/12/2013 

Stanowi załącznik do protokołu 

wraz z wynikiem głosowania imiennego. 

 

Udzielenie odpowiedzi na złożone interpelacje- nie składano interpelacji. 

Wolne wnioski i zapytania: 

I.Kraszkiewicz-  na podstawie złożonych deklaracji za gospodarowanie odpadami   wpływy 

wynoszą 417.000 zł, natomiast wpłat jest na kwotę 381.113 zł. Wobec tego  mam pytanie  

z jakich środków Wójt pokryje  różnicę.  

Wójt – faktura płatna będzie  w tym roku. 

L. Wróblewska – równo rok temu składałam wniosek , że nasza gmina na stronie internetowej 

katalog promocja jest bardzo słaby. Jako gmina mamy co pokazać. 

- jaka była kwota  z funduszy unijnych, którą wykorzystaliśmy w minionym roku 

budżetowym. Jakich funduszy spodziewamy się w roku 2014.  Pytam, ponieważ 

dowiedziałam się, że jesteśmy gminą, która najmniej wykorzystuje fundusze unijne. 

Wójt – odnośnie promocji, pod koniec roku ubiegłego nastąpiła zmiana na stanowisku. W 

sprawie funduszy spodziewamy się w latach 2014-2020  - 2. 000.000 euro. Z RPO nie ma 

wytycznych, co do sposobu wykorzystania środków prze Marszałka Sejmiku Województwa. 

Odnośnie budowy skat parku. Mamy protesty mieszkańców, w dniu dzisiejszym miałem 

również wizytę w tym temacie. Wykonamy badanie natężenia hałasu ponieważ mieszkańcy 

dysponowali materiałami z których wynika, że należy budować skat park w odległości 200 m 

od budynków. Wobec tego zostanie zlecone wykonanie badania poziomu hałasu i wówczas 

podejmiemy decyzję. 

A.Różański – w  sobotę odbył się piękny koncert noworoczny w GOK-u. Impreza była bardzo 

udana i należą się słowa uznania dla organizatorów. 

 

Przewodniczący obrad zamykając posiedzenie Rady podziękował wszystkim za udział. 

                    Protokolant                                                  Przewodniczący obrad 

                Wiesława Klimek                                            Benedykt Leszczyński 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

   

 


